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Interpelacia

W zwipku zlicznymi telefonami od mieszkaric6w wsi Przedb6rz,kt6rzy w rozmowie

zwracajE sig z pro6b4 o interwencjg w sprawie wybudowanq przez Gming zadaszonej sceny

plenarnej i podtogi tanecznej w miejscowoSci Przedborz. W chwili obecnej podloga ta

rozeschla sig, deski powychodzily i s4 porozrzlrcane na terenie tej podlogi. Mieszkaricy

zwracajq sig z proSb4 o podjgcie dzialah zmierzajqcych do poinformowania wykonawcy tej

inwestycji tj. Zaklad Obr6bki i Hadlu Drewnem Gabriel Jamr6z w celu naprawy podlogi.

W zwi4zku z telefonami od mieszkaric6w udalem sig na miejsce i stwierdzilem,herueczywificie
podloga tej budowli jest rozeschnigta, a deski s4 porozrzucane. Teren ten nie jest wyl4czony

z u?ytku, a plac zabaw i dzieci znajdrtjqce sig wok6l tego obiektu bawiq sig na porozbieranej

podlodze. W zwi4zku z powylszym w mySl art. 75 zawartej umowy w dniu 14.03.2019 r.

ff umowy l29l2}lglPtiGlP zwracam siE o powiadomienie wykonawcy i przyst4pienie przez

niego do naprawy podlogi. Proszg r6wniez o wyl4czenie zu|ylkowania omawianej podlogi do

czasu zakoficzenia naprawy. Proszg o pozytywne rozpatrzenie mojej interpelacji.
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